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The Secretary of State for External Affairs, the Honourable
Allan J . MacEachen, deeply regrets to announce the death on March 17, 1975
in Bangkok, Thailand of Godfrey Lewis Hearn, Canadian Ambassador to
Thailand. Mr . Hearn, born in Bray, Berkshire, England, August 11, 1929,
was a graduate of the University of British Columbia and of the University
of London. After joining the Department in 1954, he served abroad in
Lima, Accra, Moscow and in New York with the Canadian Permanent Missio n
to the United Nations, and in Ottawa in the Economic and European Divisions .
Mr . Hearn participated in the Quebec City bi-cultural program and then
began duties as Ambassador in 1974 . He leaves his wife, Joan Ann Powell,
and three children, Richard Simon Fairfax, Sarah Ann Louise, and Alison
Mary Virginia .

*

Le secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, M. Allan J .
MacEachen, annonce avec regret le décès de M. Godfrey Lewis Hearn,
ambassadeur du Canada en Thailande, survenu le 17 mars 1975 â`Bangkok .
M. Hearn est né â Bray, Berkshire, Angleterre, le 11 août 1929 . Il obtint
ses diplômes de l'Université de la Colombie britannique et de l'Université
de Londres . Admis au ainistére des Affaires extérieures en 1954, il fut
affecte â Lima, Accra, Moscou et New York (Mission permanente du Canada
près l'Organisation des Nations Unies) . Il servit au siège du Ministère,
â Ottawa, â la direction des affaires économiques et â celle des affaires
d'Europe . Il participa au progra=e biculturel a Québec avant d'être
nommé ambassadeur en 1974 . Survivent a M. Hearn sa feme, Joan Arin Powell
et leurs trois enfants, Richard Simon Fairfax, Sarah Ann Louise et Alison
Mary Virginia .

- 30 -


